
 
PÖYTÄKIRJA 
Merituulen koulun korjaushanke  
Seurantatyöryhmän kokous nro 1  
Aika:  6.3.2014 klo 13.00  
Paikka:  Merituulen koulu, Urheilutie 3  

 

Läsnä:  

Yhdyskuntateknisen lautakunnan puheenjohtaja Peter Siggberg 
Sivistyslautakunnan puheenjohtaja Kristian Westerholm 
Sivistyslautakunnan suomenkielisen jaoston puheenjohtaja Mika Rytkönen 
Merituulen koulun vanhempainyhdistys MEvy ry:n  edustaja  Mikko Lehto 
Kunnaninsinööri Ilmari Viljanen 
Merituulen koulun rehtori  Satu Suonpää 
Terveystarkastaja Kerstin Lindqvist 
 
 

1 § Kokouksen avaus  
 

Kokouksen kokoonkutsuja Ilmari Viljanen avasi kokouksen. Ennen varsinaisen kokouksen 

aloitusta  tehtiin katselmuskierros koulun tiloissa tutustuen purkutyön tuloksiin. 

 

 

2 § Puheenjohtajan ja sihteerin valinta  
 

Työryhmän puheenjohtajaksi valittiin Mika Rytkönen ja sihteeriksi Satu Suonpää. 

 

 

3 § Korjaus ja uudisrakennus, tilannekatsaus  
 
Kunnaninsinööri Ilmari Viljanen kävi läpi tilannekatsauksen seuraavin osin: 
Purkutyö: 

 Ulkoseinät on purettu sisältäpäin yläkerrassa. 

 Teknisen työn lattia on purettu kokonaisuudessaan. 

 Purkutöiden yhteydessä on tehty lisätarkastuksia ja tarkastusluukkuja. 

 Suurimpina ongelmina on havaittu yläkerran höyrytiiviyksien puutteet  ja alakerran 
teknisen työn luokan lattian rakenteen puutteet. 

 Alakerran harkkoseiniä ei ole ollut tarvetta purkaa. 

 Purkutyön aikana on tehty kosteusmittauksia ja yksi haitta-ainetutkimus. 
 

Korjaussuunnittelutyö: 

 Suunnittelutyö on edennyt hyvin. Suunnittelun valmiusaste on n. 80%. 

 Suunnittelukatselmus pidetään 20.3. Klo 10.00. Suunnittelukatselmukseen osallistuu 
rakennushankkeen työryhmä. Kristian Westerholm (siv.ltk.pj.) on estynyt 
osallistumaan katselmukseen. Mika Rytkönen (siv.ltk. varapj.) osallistuu hänen 
varahenkilönään. 

 Korjaussuunnittelun osalta tiedossa ovat ainakin seuraavat toimenpiteet: Jokaiseen 
luokkahuoneeseen tehdään tiivistyskorjaukset, teknisen työn tilan lattiarakenteet 



uusitaan ja piha-alueella tehdään maanpinnan muotoilutyöt. 
 

Muita ajankohtaisia asioita: 

 Valtionavustushakemus on tehty. 

 IV-suunnittelija selvittää IV-järjestelmän osalta mahdolliset kuitulähteet ja 
painehäviöt. 

 Aalto-Yliopisto osallistuu hankkeeseen tarjoamalla seuranta- ja mittaustekniikkaa. 
Koulu toimii uuden mittausteknologian ja seuranta- ja näytteidenottomenetelmien 
testialustana. Samalla hyödynnetään laitteistoa  korjauksen onnistumisen 
seurannassa/ korjauskustannusten minimoinnissa. 

 Tekninen lautakunta on tehnyt päätöksen, jonka mukaan rakentamisen laatu on 
ensisijalla, ei aikataulu. Tekninen lautakunta on valmiudessa järjestämään kokouksia 
tarpeen mukaan lyhyellä varoitusajalla. 

 Hankkeelle valitaan rakennusvalvojan lisäksi erillinen tiivistyskorjaamisen valvoja. 
 

Vanhempainyhdistyksen edustaja Mikko Lehto toi esiin vanhempainyhdistyksen näkökannan 
korjaushankkeeseen: 

 Vanhempainyhdistyksen näkökanta on ennen kaikkea  lasten ja aikuisten terveys ja 
hyvinvointi. Lehto painotti, että toiminnan on oltava laillista, avointa ja luottamusta 
herättävää. 
 
 
 

4 § Hankkeen etenemisestä tiedottaminen  
 

Keskusteltiin tiedottamisen tärkeästä roolista. Keskustelun tuloksena päädyttiin seuraaviin 
toimenpiteisiin: 

 Kunkin työryhmän jäsenen tehtävänä on olla tiedonkerääjänä ja kysymysten 
kokoajana eri kontaktiryhmissään ja tuoda saamansa kysymykset esille työryhmän 
kokouksissa. 

 Rehtori tiedottaa henkilökuntaa säännöllisesti hankkeen etenemisestä ja 
seurantatyöryhmän työstä. 

 Rehtori laatii ja julkaisee Wilmassa huoltajille tiedotteen aina seurantaryhmän 
kokouksen jälkeen. Ensimmäisen tiedotteen sisältönä on seurantatyöryhmän työ, 
hankkeen aikataulut ja ennakkotieto vanhempainillasta. 

 Järjestetään vanhempainilta/ tiedotustilaisuus Urheilutiellä ennen rakennustöiden 
alkua huhtikuussa. Vanhempainillan asiantuntijapuhujiksi kutsutaan 
korjaussuunnittelija ja arkkitehti sekä tarpeen mukaan muita asiantuntijoita. Ilmari 
Viljanen selvittää korjaussuunnittelijoille ja muille asianosaisille sopivaa päivämäärää 
ja tiedottaa sovitun päivämäärän työryhmän jäsenille. 
 
 

5 § Muut asiat  
 
Korjaussuunnittelija Susanna Roine (Vahanen Oy) kutsutaan asiantuntijana seuraavaan 
kokoukseen. Ilmari Viljanen kutsuu. 
 
Rehtori tiedusteli terveysviranomaisen näkemystä korjaushankkeen tilanteesta. Kerstin 
Lindqvist kertoi, että heidän roolinsa on tässä vaiheessa seurata hanketta ja sen etenemistä 
ja tarpeen mukaan pyytää lisätietoa. 



 
Järjestetään seuraavat kokoukset klo 15. alkaen kaikkien työryhmän jäsenten mukaan 
pääsemisen helpottamiseksi. 
 
Kokousten pöytäkirjat tarkastetaan kulloinkin seuraavan kokouksen alussa. 
 
 
 

6 § Seuraava kokous  
 

Seuraava kokous järjestetään 25.3. klo 15. Merituulen koululla, Urheilutie 3. 

 

 

7 § Kokouksen päättäminen  

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 14.20. 


